
Vragen gesteld in de commissie Samenleving over zienswijze begrotingswijziging 2022 DG&J 

 

Vraag VVD 

Veilig Thuis vraagt om structurele verhoging van het budget voor 2023. Normaal neem je dat in de 

begroting op, of moeten we dit ook echt zien als een toekomstige uitgave die nog terugkeert in de 

begroting van Veilig Thuis? 

Antwoord 

Wij zijn het eens met de VVD dat deze verhoging thuishoort in de begroting 2023, en verwachten ook 

dat deze daarin terugkeert. Daarom hebben we ook in de concept-zienswijze opgenomen "Wij stellen 

voor dat dit een integraal onderdeel moet vormen van de begroting DG&J 2023. De structurele 

voorgestelde begrotingswijziging kunnen wij daarom op dit moment niet steunen." 

 

Vraag ChristenUnie 

Verbaasd dat het verzoek toch ineens daarin staat, om gelden vrij te maken voor de functies zoals ze 

hierin worden genoemd. Is daar in AB of op een ander niveau over doorgepraat wat de oorzaak is 

waarom Veilig Thuis nu tussentijds dit verzoek neerlegt, is dat inderdaad de actualiteit van corona? 

Kan het niet wachten? Wellicht is er toch nog een klein beetje achtergrondinfo daarover te geven? 

Antwoord 

Veilig Thuis ZHZ heeft geconstateerd dat de begrote capaciteit onvoldoende is om de taken van Veilig 

Thuis ZHZ in 2022 binnen de wettelijk gestelde termijnen uit te voeren. Deze constatering was reeds 

bij de 1e bestuursrapportage 2021 gedaan en als zodanig besproken binnen het AB (op 8 juli 2021).  

Uit deze bestuursrapportage: "Het is in deze eerste bestuursrapportage belangrijk om alvast 

vroegtijdig op te merken dat de aangegeven daling in de formatie bij Veilig Thuis ZHZ, volgens het 

meerjarenperspectief Veilig Thuis ZHZ 2019-2022, niet behaald zal worden in 2022. Zoals al 

aangegeven in het meerjarenperspectief, blijkt het lokale veld nog onvoldoende in staat om 

casuïstiek vanuit Veilig Thuis ZHZ snel over te nemen en zelfstandig op te kunnen pakken. Hierdoor 

doen zij een groot beroep op ondersteuning vanuit Veilig Thuis ZHZ. Veilig Thuis ZHZ ziet zich daarom 

genoodzaakt voor het komende jaar een aangepaste begroting in te dienen. Wanneer er toch 

gekozen wordt om vast te houden aan de beoogde inkrimping van Veilig Thuis ZHZ, dan zal dat 

nadelig zijn voor de gemelde betrokkenen, ontstaan er veiligheidsrisico’s en zullen de wettelijke 

doorlooptijden niet behaald worden." 

 


